



FMK Styrelsemöte

Datum: 2020-03-12, kl 18.00 i klubblokalen

Närvarande:

Stefan Bergman
Börje Boström
Mikael Johansson
Bengt Karlsson
Johan Pettersson

Ej närvarande:

Stefan Palmér
Emelie Boström
Ann Svensson
Mattias Holm
Rolf Ekman

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän
Mikael Johansson
Johan Pettersson
4. Genomgående av föregående protokoll/Avslutade och pågående aktiviteter
Kepsar med FMK-logga. Vi kommer att beställa 100 st. Skall sedan säljas för 150 kr. Bild kommer senare på dessa. Riktigt snygga,
Styrelsen har börjat rensa bland de saker/material som redan finns för kommande inventering Bengt Hellstrandh har skapat ordning bland de dokument som finns på klubben, sorterat per år i olika pärmar. Fortfarande saknas protokoll, Ann & Emelie lyssnar med Mia om detta. Ser även om de kan hitta elektroniska dokument som ska skrivas ut och sättas in i resp pärm. Samtliga protokoll som vi hittar ska finnas i pappersform i klubblokalen.
Tuss på Opus går av stapeln i vår regi med start kl. 11.00. Allt är klart inför detta.
Stadgarna kommer uppdateras under året .
5. Ekonomirapport
Rapport resultat samt balans. Även kontoutdrag finns för påseende. Revisor skall kontaktas för att göra en avstämning/kontroll för att säkerställa att vi bokför korrekt. Underlättar årsbokslut 20201031.
6. Nya medlemmar/Medlemsregistret
Vi uppdaterar medlemsregistret med utgångspunkt från de som har betalt avgiften. Kommer att ske successivt. Vi har upptäckt att vi de är svårare att identifiera de som betalar vi BG men att de som betalar via Swish kommer med namngivna direkt på kontoutdraget. Underlättar arbetet väldigt så därav önskar vi att de som har möjlighet betalar in medlemsavgiften via swish.
7. Utbildningar på gång
Utbildning tävlingsledning Folkace för 2 st. från klubben i Falun 2/4. Okej från styrelsen men finns en önskan att de då även blir en del av Folkaceutskottet som i dagsläget ej är tillsatt.
8. FMK hemsida. Lite smärre förändringar i arkivering. Även lagt in en önskan att medlemmar betalar in sin medlemsavg via swish.

9. Miljö

Miljöansvarig Mattias Holm ej närvarande. Inget att rapportera.

10. Aktiviteter

TUSS besiktning 15/3 kl. 11.00 Opus bilprovning. Vi har i nuläget 17 anmälningar . Ralf Berglund är Teknisk chef och Janne Ljungberg, Teknisk kontrollant. FMK bjuder på startavgift för klubbens medlemmar.

11. Bilsektionen/Rapport

Inget att rapportera

12. Ungdomsverksamhet

E-sport kommer upp som en idé för att locka ungdomar. Johan Pettersson får i uppgift att ta in prisuppgifter på vad en sådan anläggning kostar. Gärna i olika prisklasser.

13. Övriga frågor

1. Tuss kommer att anordnas. Blanketter och stämpel finns.
2. Förslag från Stefan Lundqvist att skicka 2 deltagare till funktionärsutbildning i Folkrace, Styrelsen ger klartecken men önskar då att dessa 2 blir en del av Folkraceutskottet som i dagsläget ej är tillsatt.
3. Medlem har lämnat in ansökan för att klubben skall ansöka om att arrangera en deltävling i Svenska RallyCupen 2021. Gillas av styrelsen. Detta måste påbörjas till sensommaren/hösten 2020 för att hitta en bansträckning som klarar av upp till 200 bilar.
4. Fagersta MK:s hemsida. All officiell information skall gå igenom Mikael Johansson. Vid funderingar/tveksamheter maila honom på miken68@outlook.com så kommer svar.
5. Rapport från distriktsmötet. Bengt och Stefan meddelade att de mest satt som åhörare då det mesta var klart/bestämt innan. Viss frågeställning gällande fördelning av mandaten. Viktigt för oss att bli fler medlemmar så att vi får fler röster/mandat att kunna vara med och påverka.
6. Ann fortsätter det gedigna arbetet med att få koll på Lots & medlemsregistret.
7. MSR-FMK har signerat avtalet för årets tävling. Väntar på att få tillbaka det påskrivna avtalet av KAK/Rallytravels. Meddelande under mötet från KAK att köra på med planeringen av tävlingen med tanke på Corona och de regleringar som nu gäller. Vi skall inte ta några ekonomiska risker utan att ha kontakt med KAK.
8. Kan vi fånga upp/värva nya medlemmar. Försöka vara aktiva och uppmana/pusha de vi träffar att återuppta eller bli medlemmar i Fagersta MK.
9. Förslag har inkommit på ny klubblokal att hyra. Förslaget kommer från Auto-center/BDS i Fagersta där de lämnat förslag på att klubben får hyra 160 kvm i nuvarande kundmottagning/butik med konferens för 4000 kr/mån inkl. el/värme. Styrelsen är positiv till detta men då skillnaden i hyra är stor mot dagens så vill de fundera ett tag på detta innan de återkommer med besked.
10. E-sport (Rally, racing, rallycross) Inköp av utrustning? Johan Pettersson tar in offerter på detta.

14. Nästa möte

Torsdagen 2/4 18.00 i klubblokalen.

15. Mötet avslutas

Vid protokoll:




Mikael Johansson

Justeras



Johan Pettersson



Mikael Johansson